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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ 
výboru pro legislativu, veřejnou správu a transparentnost ZHMP  

konaného on line dne 1.3.2022 
 
Připojeni:  
předseda výboru Tomáš Murňák, místopředseda výboru JUDr. Petr Novotný, členové výboru 
Ing. Mgr. Oldřich Kužílek, Mgr. Robert Pecka, Mgr. Petr Přenosil, Mgr. Ivo Slávka, Martin 
Tománek. 
 
Omluveni: členové výboru Mgr. Hana Holubkovová, Ing. Patrik Nacher, Ing. David Vodrážka, 
Mgr. Zdeněk Zajíček. 
 
Hosté:  
ředitel odboru legislativního a právního Magistrátu hl.m. Prahy JUDr. Tomáš Havel, Ph. D., 
ředitel odboru právní podpory Magistrátu hl.m. Prahy Mgr. Martin Plíšek, ředitel odboru 
živnostenského a občanskosprávního Magistrátu hl.m. Prahy Mgr. Petr Štefaňák, Michaela 
Beránková, asistentka předsedy výboru. 
 
Navržený program 
 

1) Program jednání, schválení zápisu z předchozí schůze a určení ověřovatele 
zápisu 

2) Informace z oblasti transparentnosti  
3) Volba přísedících Městského soudu v Praze 
4) Různé 

 
 
V 16.00 hod. konstatoval předseda výboru T. Murňák, že je připojeno on-line 6 členů výboru, 
že výbor je usnášeníschopný, a zahájil schůzi. 
 
Bod 1) programu 
 
K zápisu z minulé schůze nikdo neuplatnil žádné pozměňovací návrhy, připomínky nebo 
námitky. 
Přistoupeno k hlasování o zápisu z minulé schůze: 
6 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
Zápis z minulé schůze byl schválen. 
 
Předseda výboru T. Murňák určil ověřovatelem zápisu z této schůze člena výboru M. 
Tománka. 
 
 V 16.04 se připojil člen výboru I. Slávka. 
 
K návrhu programu zaslaného členům výboru s pozvánkou na schůzi podal předseda výboru 
T.Murňák pozměňovací návrh na vypuštění bodu Informace z oblasti transparentnosti 
z důvodu omluvy radního A. Zábranského z jednání výboru. 
Nikdo další neuplatnil žádné pozměňovací návrhy, připomínky nebo námitky. 
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Přistoupeno k hlasování o pozměněném návrhu programu: 
6 hlasů pro, 0 proti, 0 se zdržel, 1 nehlasoval 
I. Slávka nehlasoval z důvodu technického problému s připojením 
 
Program schůze byl schválen v tomto znění: 
 

1) Program jednání, schválení zápisu z předchozí schůze a určení ověřovatele 
zápisu 

2) Volba přísedících Městského soudu v Praze 
3) Různé 

 
 
 
Bod 2) programu  Volba přísedících Městského soudu v Praze 
 
Předseda výboru T. Murňák udělil slovo referentce k tomuto bodu hostu P. Štefaňákovi. 
 
Host P. Štefaňák uvedl: 
Celkem je navrženo 29 kandidátů, 6 z nich končí funkční období v květnu tohoto roku a 4 
v červnu tohoto roku, 19 je nových zájemců. Nikdo z kandidátů nebyl členem KSČ.  
 
Člen výboru O. Kužílek vyjádřil svoji spokojenost s připravenými podklady s tím, že je dobré, 
aby bylo jasno o kandidátech. Podotkl, že podklady by mohly sloužit jako vzor pro přípravu 
obdobných záležitostí v orgánech městské části Praha 6. Prohlásil, že bude hlasovat pro 
všechny navržené a poděkoval zpracovatelům podkladů. 
 
Předseda výboru T. Murňák se připojil k vyslovenému poděkování zpracovatelům podkladů. 
Dále uvedl, že je rád, že se přihlásili noví přísedící a že k tomu byla uskutečněna menší kampaň 
a zveřejněna tisková zpráva, což snad trochu zabralo. Předložil návrh usnesení: 
 
Výbor pro legislativu, veřejnou správu a transparentnost doporučuje zastupitelstvu hl.m. 
Prahy zvolení všech navržených kandidátů. 
 
Nikdo další se nepřihlásil o slovo. Přistoupeno k hlasování: 
 
6 hlasů pro, 0 proti, 0 se zdržel, 1 nehlasoval 
I. Slávka nehlasoval z důvodu technického problému s připojením 
Návrh usnesení byl schválen 
 
 
Bod 3) programu   Různé 
 
Člen výboru M. Tománek navrhl, aby příští schůze výboru probíhala prezenčním způsobem a 
nikoli on-line. 
 
Předseda výboru T. Murňák prohlásil, že příští schůzi výboru svolá tak, ab se konala 
prezenčním způsobem. 
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V diskusi se ohlásil člen výboru Ivo Slávka, kterému se podařilo odstranit technické potíže 
s připojením. 
 
Nikdo další se nepřihlásil o slovo. Předseda výboru konstatoval, že program schůze byl 
vyčerpán a schůzi v 16.12 ukončil. 
 
 
 
 

 
Tomáš Murňák, předseda výboru 

 
 
 
 

JUDr. Petr Jantač, tajemník výboru 
 
 
 
Ověřil:  Martin Tománek, člen výboru 


